

Consulate General of India

Hong Kong

PRESS RELEASE

India' s start-up State Telangana attracts Hong Kong investors

“Make in Telangana” was the buzz word in the business circles of Hong Kong yesterday as the State Government of Telangana, along with Consulate General of India, mounted a major investment roadshow in Hong Kong to inform companies in Hong Kong about business opportunities in India. Hon' ble Chief Minister Mr. K. Chandrashekar Rao led a high level delegation for the event. Being the youngest State in India,

Telangana, is known as “the start-up State” with its emphasis on technology, innovation and forward looking enabling policies to drive development and industrial growth in the State. Hon’ ble Chief Minister and Secretary for Industries Mr. Arvind Kumar outlined the State’ s path breaking new industrial policy and the novel TS-IPASS (Telangana State Industrial Project Approval and Self-certification System) which, the Hon’ ble Chief Minister described as India’ s best single window clearance system. IPASS creates time bound obligations on the State authorities to give comprehensive single window clearance to genuine FDI projects, based on self-certification, within 15 days. Consul General Prashant Agrawal highlighted elements that made Telangana a natural partner for Hong Kong companies, including direct flight connectivity to Hyderabad and the e-tourist visa (eTV) facility now available to Hong Kong, Macau and Chinese passport holders.

2. The roadshow saw an unprecedented participation, with presence of 160 business leaders from more than 130 companies such as IKEA, China Light and Power, Arup, Thales, Thyssen Krupp, The Peninsula Group, Metrojet and many others in areas such as retail, logistics, textile machinery, telecom, banking, venture capital, ICT and tourism. Indian Chamber of Commerce led by Chairman, Mr. M. Arunachalam, was a partner for the roadshow.

3. For further information on the event or business opportunities in Telangana, please contact Mr. Karun Bansal, Consul (Commerce), E-mail: commerce@cghk.gov.in.

* * * * *

16th September 2015

2015 年 9 月 16 日

印度駐香港總領事館

新聞發布

印度創業之邦- 泰倫加納吸引香港投資者

本月 15 號泰倫加納邦政府及印度駐香港總領事館在香港合辦投資研討會，由泰倫加納邦首席部長 K. Chandrashekar Rao 先生及其率領的高層代表團在會上向商界介紹該邦的商機及最新投資資訊，"到泰倫加納邦投資製造"在會中被熱烈討論。

泰倫加納邦是印度最新成立的邦被譽為創業之邦，其著重技術，創新和前瞻性的政策有利推動經濟發展與工業增長。研討會上首席部長和產業局長 Arvind Kumar 先生概述了該邦開創性的新產業政策及泰倫加納邦工業項目審批和自我認證制度 (TS-IPASS, Telangana State Industrial Project Approval and Self-certification System)，首席部長形容其為印度最好的單一窗口核批制度。根據 IPASS,

只要符合自我認證制度下的規定，政府有義務在 15 天的時
限內對真正的外國直接投資項目進行單一窗口的核批。

總領事指出泰倫加納邦作為香港商家絕佳貿易夥伴的優勢
包括直航連接海得拉巴及最近推出適用中國，香港，澳門特
區護照持有人申請的印度電子觀光簽證（eTV）計劃

此研討會看到了前所未有的熱情參與，出席者來自130多間
企業的160商界領袖，如宜家，中電，奧雅納，泰雷茲公司，
蒂森克虜伯電梯，半島酒店集團，美捷香港以及其他許多不
同行業，諸如零售，物流，紡織機械，電信，銀行，風險投
資，信息和通信技術以及旅遊業。由M. Arunachalam先生
領導的度商會是此次路演的合作夥伴。

欲知更多關於此次研討會或泰倫加納邦的商業機會，請聯
繫商務領事 Mr. Karun Bansal，電郵

commerce@cghk.gov.in





